
          
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  
Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS, SPORTA UN SOCIĀLO LIETU KOMITEJU  
 

APVIENOTĀS SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 19.septembrī            Nr.9 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 
Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:  Gita Avote – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja un Sociālo 
lietu komitejas priekšsēdētājas vietniece 

 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti: Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis un 

Sociālo lietu komitejas loceklis  
Guntis Albergs – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Sandra Pilskalne – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle un Sociālo lietu 
komitejas locekle (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Dace Bašķe – Sociālo lietu komitejas priekšsēdētāja 
Vilmārs Vesingi – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis un Sociālo lietu 
komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā; pieslēdzas 

pulksten 13:27) 
 
Sēdē nepiedalās:  Andris Dainis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis un Sociālo lietu 

komitejas loceklis – pamatdarbā vada peldēšanas nodarbības 
Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja vietniece – 
piedalās seminārā pamatdarbā 

 
Sēdē piedalās:  Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts  

Viesturs Zariņš – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks 
Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Kristaps Sula – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Inguna Medne – Izpilddirektora vietnieka v.i. (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja  
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Viktors Kaņepe – Finanšu analītiķis 
Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 
Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 



2 
 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā)  
Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs  
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Inese Kāposte – Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas direktore 
Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Inga Aleksejeva – Projektu vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Lilita Kreicberga – Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas direktore (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Raivis Graņics – Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājs 
Madara Birča – Vides un reklāmas dizaina speciāliste 
Līga Rozīte – Valkas novada Centrālās bibliotēkas pieaugušo literatūras nodaļas 
vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Andra Everte – Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

 
Piedalās: Edgars Lazdiņš – biedrības “Florbola klubs “Valka”” pārstāvis 
 
Darba kārtība: 

1. Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Grozījums Valkas novada pašvaldības 
domes 2021. gada 26. augusta saistošajos noteikumos Nr.24 „Par aprūpes pakalpojumu 
nepilngadīgām personām ar invaliditāti Valkas novada pašvaldībā” nodošanu sabiedrības viedokļa 
noskaidrošanai 

2. Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Par sociālajiem dzīvokļiem Ērģemes pagasta 
“Valžkalnos” nodošanu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai 

3. Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Par sociālajiem pakalpojumiem Valkas 
novadā” nodošanu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai 

4. Par līguma pagarināšanu ar Daudzfunkcionālo sociālo pakalpojumu centru “Vecružina” 
5. Par Valkas novada pašvaldības izglītības iestāžu izdevumu tāmēm 2023.gada savstarpējiem 

norēķiniem 
6. Par Valkas novada pašvaldības 29.07.2021. lēmuma “Par pārstāvju izvirzīšanu dalībai Valkas 

novada pašvaldības Izcilības stipendijas komisijā” (protokols Nr.10, 19. §) aktualizēšanu 

7. Par pašvaldības budžeta līdzekļu iedalīšanu izglītības procesa nodrošināšanai izglītības iestādēs 

8. Par valsts budžeta mērķdotācijas pašvaldību izglītības iestādēm sadali Valkas novadā no 
2023.gada 1.septembra līdz 2023.gada 31.decembrim 

9. Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023. gada 11. janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas 
novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr.1, 
1.§) 17.,18.,20., 21., 23., 24. un 31. pielikumā 

10. Par papildus finansējumu biedrībai “Florbola klubs “Valka”” 
11. Par "2. Starptautisko Tarsus festivālu" Turcijā 

Informatīvie jautājumi 
12. Par Valkas logo aptaujas rezultātiem 
 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, 
D.Bašķe), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Izglītības, kultūras, sporta 
un sociālo lietu komitejas apvienotās sēdes Nr.9 darba kārtību. 

 
 

1.§ 
Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Grozījums Valkas novada pašvaldības 

domes 2021. gada 26. augusta saistošajos noteikumos Nr.24 „Par aprūpes pakalpojumu 

nepilngadīgām personām ar invaliditāti Valkas novada pašvaldībā” nodošanu sabiedrības 

viedokļa noskaidrošanai 

_______________________________________________________________ 

(N.Dubrovska) 

 
Ziņo, izklāstot saistošo noteikumu projekta (pielikumā) saturu, N.Dubrovska. 
N.Dubrovska paskaidro, ka noteikumi bija jāgroza, jo Ministru kabineta noteikumos mainās likme par 
stundu, kas jāmaksā aprūpētājiem un, lai nebūtu jāgroza saistošie noteikumi līdz ko mainās MK noteikumi 
ir priekšlikums 13.punktā aizstāt likmi ar konkrētu summu uz tekstu “’atbilstoši LR normatīvajiem aktiem”. 
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G.Avote aicina balsot.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Publicēt Valkas novada pašvaldības saistošos noteikumus “Grozījums Valkas novada 
pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta saistošajos noteikumos Nr.24 „Par aprūpes 
pakalpojumu nepilngadīgām personām ar invaliditāti Valkas novada pašvaldībā” sabiedrības 
viedokļa noskaidrošanai. 

2. Paredzēt termiņu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai: 2 (divas) nedēļas no noteikumu 
publicēšanas dienas. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

2.§ 
Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Par sociālajiem dzīvokļiem Ērģemes 

pagasta “Valžkalnos” nodošanu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai 

_______________________________________________________________________ 

(N.Dubrovska) 

 
Ziņo, izklāstot saistošo noteikumu projekta (pielikumā) saturu, N.Dubrovska. 
Debatē: V.Zariņš. 
N.Dubrovska informē, ka iepriekš bija nolikums, uz kā pamata tika izīrēti dzīvokļi, bet pēc likuma tomēr ir 
jābūt saistošajiem noteikumiem, jo šī vieta nav ne iestāde, ne struktūrvienība. Tāpat šajā nolikumā bija 
atsauce uz likumu, kas vairs nav spēkā. Notiek diskusija par 17.punktu, kuru svītro no noteikumiem, 
pievienojot to 16.punktam. 
G.Avote aicina balsot.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR –  5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Publicēt Valkas novada pašvaldības saistošos noteikumus “Par sociālajiem dzīvokļiem 
Ērģemes pagasta “Valžkalnos” sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. 

2. Paredzēt termiņu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai: 2 (divas) nedēļas no noteikumu 
publicēšanas dienas. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 

 

3.§ 
Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Par sociālajiem pakalpojumiem Valkas 

novadā” nodošanu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai 

_______________________________________________________________________ 

(N.Dubrovska) 

 

Ziņo, izklāstot saistošo noteikumu projekta (pielikumā) saturu, N.Dubrovska. 
Debatē: D.Bašķe, V.A.Krauklis. 
N.Dubrovska informē par atsevišķu punktu izmaiņām saistošajos noteikumos, kā arī par jaunu punktu 
iekļaušanu. N.Dubrovska aicina deputātus apsvērt rūpīgi punktus 4.13 un 4.14, jo no novembra šie 
pakalpojumi būs jāapmaksā pašvaldībai. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina balsot.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 
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Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Publicēt Valkas novada pašvaldības saistošos noteikumus “Par sociālajiem pakalpojumiem Valkas 
novadā” sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. 

2. Paredzēt termiņu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai: 2 (divas) nedēļas no noteikumu 
publicēšanas dienas. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

4.§ 
Par līguma pagarināšanu ar Daudzfunkcionālo sociālo pakalpojumu centru “Vecružina” 

______________________________________________________________ 
(N.Dubrovska) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, N.Dubrovska. 
N.Dubrovska pēc situācijas izklāsta, ierosina slēgt līgumu ar sociālo centru “Vecružina” par vēstulē minētās 
personas izmitināšanu, jo persona ir labi iejutusies minētajā iestādē un apgūst profesiju. 
G.Avote aicina balsot.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR –  5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Pagarināt līgumu ar Daudzfunkcionālo sociālo pakalpojumu centru “Vecružina” par bāreņa M.A. 

aprūpi. 

2. Uzdot Sociālā dienesta vadītajai N.Dubrovskai sniegt atbildi 1.punktā minētajai iestādei par 

pieņemto lēmumu. 

 
 

5.§ 
Par Valkas novada pašvaldības izglītības iestāžu izdevumu tāmēm 

 2023.gada savstarpējiem norēķiniem 
 _______________________________________________________________________ 

(V.Kaņepe) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, V.Kaņepe. 
V.Kaņepe informē, ka tāmes ir precizētas, ņemot vērā izglītojamo skaitu uz 1.septembri.  
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības izglītības iestāžu tāmes savstarpējiem norēķiniem atbilstoši 
Ministru kabineta 2016.gada 28.jūnija noteikumiem Nr.418 “Kārtība, kādā veicami pašvaldību 
savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” bez valsts dotācijām 
pielikumā. 

2. Nosūtīt paziņojumus pašvaldībām par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem izglītībā atbilstoši 
Ministru kabineta 2016.gada 28.jūnija noteikumiem Nr.418 “Kārtība, kādā veicami pašvaldību 
savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem”. 

3. Par lēmuma izpildi atbild novada pašvaldības Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas 
vadītājs. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē novada pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 
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6.§ 
Par Valkas novada pašvaldības 29.07.2021. lēmuma “Par pārstāvju izvirzīšanu dalībai Valkas 

novada pašvaldības Izcilības stipendijas komisijā” (protokols Nr.10, 19. §) aktualizēšanu 

 _______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: V.Vesingi, V.Zariņš, V.A.Krauklis. 
R.Rastaks informē, ka šī ir viena no trim stipendijām, kuru maksā pašvaldība, bet apkalpo Latvijas 
Universitātes fonds. Jau 2021.gadā tika piešķirta viena stipendija uz gadu, 2022. gadā nepieteicās neviens 
pretendents, savukārt šogad ir pieteikušies 3 pretendenti. Izvērtējot kandidātus atklājās, ka 2 pretendenti 
nekvalificējas šai stipendijai, jo nav Valkas ģimnāzijas absolventi. Lai šo stipendiju piešķirtu, nepieciešams 
komisijai izlemt to, bet uz šī brīža situāciju komisijas locekļu vidū ir amatu neprecizitātes, tāpēc izsaka 
priekšlikumu aktualizēt komisijas sastāvu. 
 
Deputāts V.Vesingi pieslēdzas komitejas sēdei pulksten 13:27. 

 
V.Vesingi ierosina izņemt vārdus un uzvārdus, bet atstāt tikai amatus. 
V.Zariņš izsakās, ka nevēlas piedalīties šajā komisijā. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē, precizējot personu amatus. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe, V.Vesingi), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Izteikt Valkas novada pašvaldības domes 2021.gada 29.jūlija lēmumā “Par pārstāvju izvirzīšanu dalībai 

Valkas novada pašvaldības Izcilības stipendijas komisijā” (protokols Nr.10, 19. §) 1.punktu šādā 

redakcijā: 

“1. Dalībai Izcilības stipendijas komisijā izvirzīt šādus Valkas novada pašvaldības pārstāvjus: 
1.1. Vents Armands Krauklis – Valkas novada pašvaldības domes deputāts; 
1.2. Vilmārs Vesingi – Valkas novada pašvaldības domes deputāts; 
1.3. Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs; 
1.4. Lilita Kreicberga – Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas direktore.” 

2. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

3. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī.  
 

 
7.§ 

Par pašvaldības budžeta līdzekļu iedalīšanu izglītības procesa 
nodrošināšanai izglītības iestādēs 

 _______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: V.A.Krauklis, I.Grandava. 
R.Rastaks informē par ažiotāžu, kas izveidojusies pēc Tiesībsarga norādījumiem par to, ka skolas lūdz 
vecākus nodrošināt bērnus ar mācību līdzekļiem. Paskaidro, ka Valkas novada pašvaldība sniedza arī savu 
informāciju Tiesībsargam, uz ko saņēma rekomendāciju pārskatīt finansējumu, kas ir paredzēts uz vienu 
izglītojamo. Iepazīstina ar izcenojumiem, kādi veidojas, plānojot iekļaut tos 2024.gada budžetā. 
R.Rastaks izklāsta, kā veidojas situācija skolās ar mācību grāmatu iegādi un izmantošanu. 
V.A.Krauklis ierosina organizēt skolotāju iesniegto sarakstu pārbaudi un nevienlīdzīgas attieksmes 
izskaušanu klases ietvaros. 
R.Rastaks izklāsta, ka apkopojot no izglītības iestādēm saņemto informāciju ir apkopojis informāciju un 
veicis aprēķinus, kas atspoguļota pievienotajā tabulā. 
I.Grandava ierosina apkopot, kas notiek skolās ar mācību līdzekļiem, veicot inventarizāciju. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina “uzdot rāmi”, kurā būtu finansiāli jāiekļaujas, visām iesaistītajām pusēm pārskatot rezerves. 
I.Grandava papildina, ka līdz nākamā gada budžeta izskatīšanai vēl ir laiks līdz gada beigām, tāpēc ierosina 
R.Rastakam pārskatīt izmaksas. 
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Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja informāciju pieņem zināšanai. 
 

 
8.§ 

Par valsts budžeta mērķdotācijas pašvaldību izglītības iestādēm sadali Valkas novadā 
no 2023.gada 1.septembra līdz 2023.gada 31.decembrim 

 _______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
R.Rastaks informē, ka pašreiz no ministrijas ir saņemts tikai rīkojuma projekts, uz kā pamata tika sadalīts 
finansējums starp Valkas novada mācību iestādēm. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR –  6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe, V.Vesingi), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1.  Apstiprināt valsts budžeta mērķdotāciju pašvaldību vispārējās izglītības iestāžu pedagogu darba 
samaksai un valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām sadali Valkas novadā no 
2023.gada 1.septembra līdz 2023.gada 31.augustam (1.- 2.pielikums). 

2. Iekļaut valsts mērķdotācijas daļu katras izglītības iestādes budžetā. 
3. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmuma 1.punktā noteikto finansējuma sadali attiecināt no 1.septembra. 
6. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

9.§ 
Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023. gada 11. janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas 
novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr.1, 

1.§) 17.,18.,20., 21., 23., 24. un 31. pielikumā 
 _______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: I.Grandava. 
R.Rastaks informē, ka mainās amatu algas un pirmskolas pedagogu amata apmaksa. 
R.Rastaks detalizēti sniedz skaidrojumu par slodžu un amata vietām katrā izglītības iestādē.  
I.Grandava papildina, ka jāpalielina alga medicīnas darbiniekam skolās, kuru zemākā likme ir EUR 1116 
pēc MK noteikumiem, kā arī tas pats jāattiecina uz feldšerpunktiem, procenti par darba stāžu paliek. 
G.Avote jautā, kāpēc medicīnas darbiniekiem ir piemēroti dažādi procenti, lūdz R.Rastaku noskaidrot līdz 
domes sēdei. 
 
Deputāts V.A.Krauklis iziet no sēžu zāles pulksten 14:03. 
 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

V.A.Krauklis balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 5 deputāti (G.Avote, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe, V.Vesingi), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Grozīt Valkas novada pašvaldības domes 2023. gada 11. janvāra lēmumu Nr.1 “Valkas novada 

pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu saraksta apstiprināšana” (sēdes protokols Nr.1, 1.§) 

izsakot jaunā redakcijā:  

1.1. 17.pielikumu (1.pielikums) “J.Cimzes Valkas Mūzikas skolas darbinieku amata vietu un 

darba samaksas saraksts”; 

1.2. 18.pielikumu (2.pielikums) “Valkas Mākslas skolas darbinieku amata vietu un darba 

samaksas saraksts”; 
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1.3. 20.pielikumu (3.pielikums)  “Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas darbinieku amata vietu un darba 

samaksas saraksts”; 

1.4. 21.pielikumu (4.pielikums) “Valkas pirmsskolas izglītības iestādes darbinieku amata vietu un 

darba samaksas saraksts”; 

1.5. 23.pielikumu 5.(pielikums) “Bērnu – jaunatnes sporta skolas darbinieku amatu vietu un darba 

samaksas saraksts”; 

1.6. 24.pielikumu (6.pielikums)  “Bērnu un jauniešu centra „Mice” darbinieku amatu vietu un darba 

samaksas saraksts”; 

1.7. 31.pielikumu (7.pielikums) “Ērģemes pamatskolas darbinieku amata vietu un darba 

samaksas saraksts”. 

2. Uzdot Valkas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītājiem sagatavot grozījumus vai noslēgt jaunus 

darba līgumus atbilstoši amatu sarakstam. 

3. Par lēmuma izpildi atbild izglītības iestāžu vadītāji, izpilddirektors. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 

5. Lēmumu piemērot  ar 2023.gada 1.septembri. 

6. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

10.§ 
Par papildus finansējumu biedrībai “Florbola klubs “Valka”” 

_______________________________________________________________________ 

(R.Graņics) 

 

Ziņo, izklāstot saņemtā iesniegums (pielikumā) saturu, R.Graņics. 
Debatē: I.Grandava, G.Albergs, G.Avote, A.Roga, V.A.Krauklis, I.Kāposte. 
Uzstājas E.Lazdiņš, kurš informē, ka šāda situācija ar finansēm ir izveidojusies pirmo gadu, jo florbola 
federācija uzstāj, ka licences ir jānopērk šogad, vai arī neatļaus Valkas klubam piedalīties spēlēs. Iepriekš 
licences tika apmaksātas katra nākamā gada februārī.  
 
Deputāts V.A.Krauklis atgriežas sēžu zālē pulksten 14:16. 
 
G.Albergs jautā, kāpēc šāda situācija izveidojusies, E.Lazdiņš paskaidro lietas būtību. 
I.Grandava paskaidro, kā citas pašvaldības rīkojas atbalstot biedrības. 
Notiek diskusija. 
D.Bašķe uzskata, ka jāatbalsta biedrība. 
V.A.Krauklis ierosina federācijai maksāt pa daļām, uz ko E.Lazdiņš atbild, ka tad tiek pievienoti procenti. 
G.Abergs ierosina segt licenču maksu un dalības maksu segt pašiem dalībnieki. Tas būtu EUR 1500. 
A.Roga ierosina segt visu pieprasīto summu, jo florbols ir tas sporta veids, kas savāc pilnas sporta zāles 
tribīnes. 
I.Kāposte papildina, ka patreiz biedrība ir iegādājusies formas, kuras pēc būtības būtu jāpērk no sporta 
skolas budžeta. 
Notiek diskusija par piešķiramās summas apmēru. 
G.Avote aicina balsot, piešķirot pilnu summu un jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, D.Bašķe, V.Vesingi), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Piešķirt papildu finansējumu EUR 2750,00 (divi tūkstoši septiņi simti piecdesmit euro, 00 centi) 
apmērā biedrībai “Florbola klubs “Valka””, reģistrācijas numurs: 40008128616. 

2. Lēmuma 1.punktā minētos finanšu līdzekļus apmaksāt no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem. 
3. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

11.§ 
Par "2. Starptautisko Tarsus festivālu" Turcijā 

_______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot saņemtā iesniegums (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
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Debatē: V.A.Krauklis, I.Grandava, G.Albergs, G.Avote. 
R.Rastaks informē, ka par šo braucienu jau bija zināms kādu laiku atpakaļ, tāpēc jau laicīgi tika apzināti 
iespējamie kolektīvi un rezultātā vēlmi ir izteikuši deju kolektīvs “Spriņģi” un “Vendīgs”, apzinoties, ka biļešu 
cena jāsedz pašiem.  
V.A.Krauklis jautā, kurš tieši kolektīvs varētu doties, uz ko G.Avote atbild, ka aicināti ir 15 cilvēki, tāpēc 
varētu būt apvienotais kolektīvs. 
I.Grandava aicina operatīvi lemt par šo jautājumu, jo biļetes jāpērk laicīgi. 
G.Avote ierosina līdz domes sēdei izrunāt ar kolektīvu vadītājiem, un uzrunā deputātus, kas aicināti izteikt 
savu vēlmi piedalīties. 
V.A.Krauklis atgādina, ka ir nolikums par amatierkolektīvu deleģēšanu. Notiek diskusija par kolektīvu un 
skolēnu komandējumu apmaksu. 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālo lietu apvienotā komiteja uzdod Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes 
nodaļas vadītājam noskaidrot līdz domes sēdei deju kolektīvu gatavību braukt un piedalīties festivālā.
  

 
12. “Par Valkas logo aptaujas rezultātiem” 

M.Birča informē, ka divi autori ir iesūtījuši savus Valkas logo idejas un, izskatot visas idejas kopā, viņai nav 
pārliecības, ka kādu ideju varētu virzīt tālāk, tāpēc ierosina paredzēt nākamā gada budžetā iekļaut 
finansējumu šim mērķim, pasūtot šo kā ārpakalpojumu. 
T.Simtiņš arī pievienojas M.Birčas teiktajam, kā arī sniedz informāciju par to, kā rīkojas citas pašvaldības. 
V.A.Krauklis jautā, vai mums tādu logo vajag, vai esam gatavi tērēt tam naudu. Aicina attīstīt logo, kuru 
piedāvāja viena no praktikantēm, tas ir “lāča seju”, papildinot to. Kā arī norāda, ka, nopērkot lielu 
mākslinieku ideju, nav garantijas, ka tas būs kas unikāls. 
V.Vesingi izsakās, ka nav vērts meklēt jaunus simbolus, bet ir vērts strādāt ar esošajiem. Lācis ir labs 
elements, kas jau daudzās vietās ir iestrādāts. Ierosina, ka M.Birča pati varētu papildināt šo ideju. 
A.Roga piekrīt V.Vesingi teiktajam, aicinot M.Birču pašu iesaistīties šī logo izveidē.  
Vides un reklāmas dizaina speciāliste M.Birča uzņemas papildināt jau izstrādāto lāča logo ideju. 
 
G.Avote informē, ka saņemts iesniegums no deputātu kopas (5 deputāti) par iebildumiem par darba grupas 
izveidošanu, kas izvērtētu interešu izglītības skolu iespējamo apvienošanu. 
V.Zariņš skaidro, ka izpilddirektors nevar norīkot deputātus šāda veida darba grupās.  
V.A.Krauklis izklāsta viņa redzējumu, kādām personām vajadzētu būt šajā darba grupā. Ierosina izveidot 
darba grupu no neatkarīgiem speciālistiem, neiekļaujot skolu direktorus. Ierosina domei pieņemt lēmumu 
izveidot darba grupu, kas izvērtēs četras profesionālās ievirzes skolas un darba gaitā pieaicināt skolu 
direktorus. 
Notiek diskusija par tālāko rīcību. 
S.Pilskalne uzskata, ka U.Ozoliņai noteikti būtu jābūt šajā darba grupā. 
G.Avote paziņo, ka šis jautājums tiks izskatīts domes sēdē. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 15:10 
 
 
Sēdes vadītājs        Gita Avote 
 

 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 

 


